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Sammanträde 21 maj 2015 klockan 18:00–19:40 
Telefonvägen 30, Konferensanläggningen en trappa ner 

Ledamöter Ersättare 
Jessica Jormtun (MP) ordförande ej § 3 pga jäv 
Abit Dundar (FP) vice ordförande 
Eva Fagerhem (S)  
Larsolof Blixt (S) 
Carita Stenbacka Tenezakis (V) 
Lars Svärd (M) 
Anette Hellström (M) 
Tomas Tetzell (M) 
Tita Bergquist (M) 
Malin Strid (FP) 

Catharina Piazzolla (S) 
Jonas Santesson (V) § 1-2, 4-21 
Susanne Sjöblom (M) 
Mikael Nilsson (M) 
Hans Tjernström (C) 

Tjänstgörande ersättare 
Bror Eriksson (S) för Sara Gunnerud (S)  
Axel Lindersson (S) för Patrik Lindgren (S) 
Joakim Löf (MP) för Johan Faxér (MP)  
Jonas Santesson (V) för Jessica Jormtun § 3  

Tjänstemän 
Maria Mannerholm stadsdelsdirektör 
Yvonne Goldberg avdelningschef § 1-17 
Gunnar Ohlsén avdelningschef § 1-17 
Lars Wennberg avdelningschef § 1-18  
Ingrid Widebäck avdelningschef  
Agneta Blomkvist medicinskt ansvarig sjuksköterska § 1-17 
Gunnela Börjes upphandlingssamordnare § 1-18 
Kerstin Henningsson nämndsekreterare 

Personalföreträdare 
Charlotte Andersson Kommunal och Björn Adolfsson Vision 

Utses att justera  
Jessica Jormtun (MP), Abit Dundar (FP) och Eva Fagerhem (S)  

Dag för justering 2015-05-26 
 
 
 
Sekreterare  
 
 
 
Ordförande § 1 -2, 4-22 Vice ordförande  

tjänstgörande vid § 3  
Ledamot  
§ 3 

  Paragrafnr 1–22, varav enskilda 18–21 
 Antal blad 22 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Ordföranden Jessica Jormtun (MP) öppnade mötet.  
 
Mötet ajournerades kl. 18:05–19:00 för Öppet forum med frågestund 
för allmänheten. Öppet forum innehöll även ett tema om klimatsmart 
förskola, med information från miljö- och lokalhandläggare  
Åsa Örnevik från Skarpnäcks stadsdelsförvaltning. 
  
Mötesförhandlingarna återupptogs. Jessica Jormtun (MP) och  
Abit Dundar (FP) utsågs att justera dagens protokoll. Jessica Jormtun 
(MP) anmälde jäv i § 3. Eva Fagerhem utsågs att justera § 3. Justering 
sker 26 maj 2015. 
 
Anmäldes att protokollet från sammanträdet 23 april 2015 justerades 
28 april 2015. 
 
Catharina Piazzolla (S) hälsades välkommen som ny ersättare i 
nämnden. 
 
Dagordningen godkändes. 
____________________ 
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§ 2   

Medborgarförslag om vedeldad sjöbastu vid  
Ekensbergs varv 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd överlämnade 
medborgarförslaget till förvaltningen för beredning. 
 
Ärendet 
Inkommet medborgarförslag 6 maj 2015. 
Dnr 229-2015-1.2.4 
____________________ 
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§ 3   

Fördelning av verksamhetsbidrag 2015 
Återremiss 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd beviljar lokala 

föreningar verksamhetsbidrag i enlighet med vad som redovisas 
på sidorna 4-18 i tjänsteutlåtandet daterat 12 maj, totalt  
346 500 kronor. 

2. Nämnden avslår ansökan om verksamhetsbidrag från 
föreningarna Radio The Last Message Of God, 
Brottsofferjouren i södra Stockholm. 

3. Nämnden avvaktar med prövning av verksamhetsbidrag för 
föreningen Fenix. 

4. Av medlen för verksamhetsbidrag avsätts för 2015,  
300 000 kronor för att Hövdingagården ska kunna användas till 
pensionärsverksamhet på förmiddagarna. 

5. Nämnden beviljar stadsdelsområdets förskolor ett generellt 
bidrag till kulturaktiviteter på totalt 255 000 kronor. 

 
Ärendet 
Verksamhetsbidraget syftar till att stödja det lokala kultur- och 
föreningslivet i stadsdelsområdet. Bidrag kan beviljas till föreningar 
och organisationer som på lokal nivå kompletterar och stödjer den 
verksamhet som nämnden bedriver. Verksamhet för barn, ungdomar, 
äldre och personer med funktionsnedsättning ska prioriteras. 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 12 maj 2015. 
Dnr 33-2015-5.4 
 
Jäv 
Ordföranden Jessica Jormtun (MP) deltog inte i handläggningen i 
detta ärende på grund av jäv. 
 
Förslag till beslut 
Eva Fagerhem m.fl. (S), Joakim Löf (MP) och Carita Stenbacka 
Tenezakis m.fl. (V) föreslog att nämnden skulle besluta enligt 
förvaltningens förslag. 

Tjänstgörande ordföranden Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd 
m.fl.  (M) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden skulle ställa 
sig bakom det. 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 
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Beslutsgång 
Ordföranden ställde de båda förslagen mot varandra och fann att 
nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl.  (M) reserverade sig mot 
beslutet till förmån för eget förslag. 
 
”1. bifalla förvaltnings förslag i huvudsak 
2. bevilja Fenix 300 tkr till verksamhetsstöd. 
3. därutöver anföra följande:  

Hägersten-Liljeholmen bör ge verksamhetsstöd till Fenix. Föreningen 
bedriver en viktig verksamhet för människor som har det svårt och 
behöver stöd på olika sätt. Verksamheten har många besökare från vår 
stadsdel och många kommer även från andra delar av staden.  
Vi anser att det inte är rimligt att hänvisa Fenix till socialnämndens 
föreningsutskott för verksamhetsbidrag. Enligt socialnämndens 
riktlinjer delas inte bidrag till verksamheter som har lokal karaktär och 
därför tycker vi inte att det är en bra lösning att Fenix ska bollas 
mellan socialnämnden och stadsdelsnämnden.  
Fenix har en viktig funktion för många människor med psykiska 
besvär och verksamheten behöver stabilitet. Därför förstår vi inte 
majoritetens hållning gentemot Fenix.” 
 
Ersättaryttrande 
Hans Tjernström (C) ställde sig bakom förslaget från (FP) och (M) 
samt instämde i deras reservation som sitt ersättaryttrande. 
____________________ 
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§ 4   

Tertialrapport 1 – 2015 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förslaget till 

tertialrapport 1 för 2015 med helårsprognos. 

2. Nämnden godkänner en ökad omslutning med 18,2 mnkr. 

3. Nämnden begär budgetjustering med 0,5 mnkr för feriearbete. 

4. Nämnden begär budgetjustering med 0,2 mnkr för åtgärder för 
att stärka stadens arbete med utsatta EU-medborgare. 

5. Nämnden beslutar att lägga till ett nytt mål under punkt 4.6. 

6. Nämnden beslutar att lägga till nya aktiviteter under punkt 4.6. 

7. Nämnden beslutar i enlighet med kommunstyrelsens uppmaning 
att lägga till nya mål under punkterna 1.1, 4.1 och 4.3. 

8. Nämnden beslutar att i enlighet med kommunstyrelsens uppdrag 
att utveckla och korrigera mål och åtaganden rörande punkterna 
1.1, 1.2, 1.5, 1.6, 4.1, 4.2 och 4.3. 

9. Paragrafen justeras omedelbart. 
 
Ärendet 
Nämndens mål bedöms uppfyllas i allt väsentligt, några dock inte 
inom given budget. Prognosen på årsutfall redovisar ett underskott 
med 23,3 mnkr före resultatöverföringar och beräknade 
budgetjusteringar. Efter resultatöverföringar och beräknade 
budgetjusteringar redovisas ett underskott med 21,2 mnkr. 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 7 maj 2015. 
Dnr 158-2015-1.2.1 
 
Förslag till beslut 
Jessica Jormtun m.fl. (MP), Eva Fagerhem m.fl. (S) och  
Carita Stenbacka Tenezakis (V) föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt förvaltningens förslag. 

Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) lade fram ett förslag 
och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad.  
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Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) reserverade sig mot 
beslutet till förmån för eget förslag. 

”1. Att godkänna tertialrapporten. 

2. Att i övrigt anföra följande. 

Den rödgrönrosa majoriteten har höjt skatten, men har inte kunnat 
förbättra servicen i motsvarande mån. Vår stadsdel går med 
underskott inom flera områden trots skattehöjningar. Situationen är 
orimlig och prioriteringarna slår hårdast mot barn, äldre och 
människor som är i behov av socialtjänst. Grupper som i själva verket 
borde prioriteras och inte bortprioriteras. 
 
Förskolan  
Förvaltningen signalerar om att storleken på barngrupperna kommer 
att öka med nuvarande ekonomiska förutsättningar. 

Socialdemokraterna påstod att hela deras skattehöjning skulle gå till 
utbildning. Höjningen blev större än vad som utlovades i valet och 
ändå ser kvaliteten ut att bli sämre på flera håll. Detta är ett område 
där stadsdelsnämnden noga måste följa utvecklingen. 
 
Äldreomsorgen 
Även äldreomsorgen visar på underskott, och de utlovade mer 
generösa biståndsbedömningarna verkar det som att den politiska 
majoriteten har glömt. Många platser på servicehus står tomma men 
vallöftena om tryggare boende återstår än så länge att infria. 
 
Socialtjänsten 
Situationen för socialtjänsten är pressad. I budgeten fick stadsdelen  
9 miljoner mindre för ekonomiskt bistånd utifrån prognosen att 
behovet av försörjningsstöd skulle minska. Behovet minskar dock 
inte, och stadsdelen måste ta till besparingsåtgärder för att finansiera 
underskottet. Det kommer att påverka de anställda inom 
socialtjänsten.” 
 
Ersättaryttrande 
Hans Tjernström (C) ställde sig bakom förslaget från (FP) och (M) 
samt instämde i deras reservation som sitt ersättaryttrande. 
____________________ 
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§ 5   

Budgethållningsåtgärder efter prognostiserat underskott i 
tertialrapport 1 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd beslutar att ålägga alla 

utförarenheter ett budgethållningsbeting om 2 %. Förvaltningen 
ska snarast återrapportera till nämnden med en sammanställning 
av enheternas åtgärdsplaner och konsekvensanalyser. 

2. Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att hitta hyresgäster på 
deltid för den i ärendet angivna fastigheten i Sannadalsparken. 
Hyresgästerna ska kunna samexistera med ungdomskaféets 
verksamhet kvällstid, så att denna kan fortsätta i samma 
omfattning som idag. 

 
Ärendet 
Prognosen i tertialrapport 1 visar ett underskott med 21,2 mnkr 
jämfört med budget, efter resultatdispositioner och beräknade 
budgetjusteringar. Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar om 
budgethållningsåtgärder för att komma tillrätta med underskottet. 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 5 maj 2015. 
Dnr 221-2015-1.2.1 
 
Förslag till beslut 
Jessica Jormtun m.fl. (MP), Eva Fagerhem m.fl. (S) och  
Carita Stenbacka Tenezakis (V) lade fram ett förslag och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det. 

Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) lade fram ett förslag 
och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
ställde sig bakom förslaget från (MP), (S) och (V). 
 
Reservation 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) reserverade sig mot 
beslutet till förmån för eget förslag. 

”1. Att avslå förslaget om generella besparingsåtgärder. 
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2.  Att anföra att lokalen vid Sannadalsparken bör användas som 
öppen förskola. 

3. Att därutöver anföra följande. 

Vi anser att det inte är genomtänkt med generella besparingar inom 
alla verksamheter. Konsekvenserna är inte tillräckligt utredda, till 
exempel vad det skulle innebära för medborgarna och för arbetsmiljön 
för de anställda. 

Nämnden bör tillskriva kommunstyrelsen om stadsdelens ekonomiska 
situation. Nämnden fick minskade anslag avseende försörjningsstöd 
med 9 miljoner med hänvisning att behovet skulle minska under året, 
men det har inte minskat. 

Det finns underskott inom flera områden och kommunstyrelsen bör se 
över resurstilldelningen till stadsdelen. 

Vi anser också att lokalen vid Sannadalsparken inte ska hyras ut till 
andra aktörer, utan som planerat användas som öppen förskola. 
Behovet av en öppen förskola i området är stort.” 
 
Ersättaryttrande 
Hans Tjernström (C) ställde sig bakom förslaget från (FP) och (M) 
samt instämde i deras reservation som sitt ersättaryttrande. 
____________________ 
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§ 6   

Barngruppernas storlek inom förskolan  
Svar på skrivelse från (FP) och (M) 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
redogörelse av barngruppers storlek i stadsdelens förskolor och vad 
som påverkar barnantalet i barngruppen. 
 
Ärendet 
Det genomsnittliga antalet förskolebarn per grupp är 15,5 med 5 barn 
per pedagog. Med nuvarande budget, efterfrågan på förskoleplatser 
och tillgång till förskolelokaler kan det bli svårt att upprätthålla 
riktvärdena för barngruppens storlek med 18 stora barn respektive  
14 små barn. Under sommar- och höstmånaderna då efterfrågan på 
förskoleplatser naturligt minskar, har det varit lättare att ha barnantal i 
barngrupperna som är i likhet med riktvärdena. 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 29 april 2015. 
Dnr 154-2015-1.2.1 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande och ersättaryttrande 
Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) anmälde ett särskilt 
uttalande. Hans Tjernström (C) instämde i det särskilda uttalandet från 
(FP) och (M) som sitt ersättaryttrande. 

”Förvaltningen konstaterar att det med nuvarande budget blir svårt för 
stadsdelen att klara kravet på barngrupper om 18 stora respektive  
14 små barn. Flera förskolor förvarnar om svårigheter att få budget i 
balans och att de utnyttjar sina resurser till bristningsgränsen. 

Det tog bara några månader av rödgrönt styre innan det tvingades 
fram besparingar på barnen i Hägersten-Liljeholmen. De rödgröna 
höjde skatten, men minskade satsningen på barnen. 

Alliansen vill fortsätta satsa på förskolan och små barngrupper. Under 
de åtta år som Alliansen ansvarade för förskolan minskade 
barngruppernas storlek. Nu vänder tyvärr utvecklingen. 

De rödgrönrosa inför valet högljutt lovade minder bangrupper. Hittills 
har det varit rena valfloskler utan innehåll.” 
____________________ 



 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll
21 maj 2015

Blad 11

 

  

§ 7   

Tillsyn av detaljhandel med tobak och folköl i  
Hägersten-Liljeholmen 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner rapporten och 
lägger den till handlingarna. 
 
Ärendet 
Länsstyrelsen har genomfört tillsyn över den lokala tillsynen av 
folköls- och tobaksförsäljning. Socialförvaltningen har tagit fram 
rutiner för att i samarbete med stadsdelsförvaltningarna kunna 
genomföra kontrollköp av folköl och tobak i detaljhandeln. 
En plan för 2015 års tillsynsarbete har tagits fram och lämnats till 
socialförvaltningen. 
 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 4 maj 2015. 
Dnr 226-2015-1.3.1 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
____________________ 
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§ 8   

Rättegångsfullmakt för stadsledningskontorets  
juridiska avdelning 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd ger fullmakt för  
stadsjurist Catharina Gyllencreutz samt vice stadsjuristerna  
Kristina Westerlind och Hans Altsjö att var för sig företräda 
Stockholms kommun inom nämndens förvaltningsområde. Med 
undantag för rätt att motta delgivning av stämningar äger ombud  
den behörighet som anges i rättegångsbalken 12 kap. 14 § första 
stycket. Ombud äger dessutom att på nämndens vägnar uppbära, 
motta och kvittera nämnden tillkommande medel och handlingar,  
att förordna annan i sitt ställe samt i övrigt vid alla de tillfällen, då 
Stockholms kommuns rätt inom nämndens förvaltningsområde  
kan vara ifråga, densamma iakttaga och bevaka. 
 
Ärendet 
Stadsledningskontorets juridiska avdelning har inkommit med en 
begäran om en ny rättegångsfullmakt med anledning av personella 
förändringar vid juridiska avdelningen. 
 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 6 maj 2015. 
Dnr 227-2015-2.4 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
____________________ 
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§ 9   

Serveringstillstånd för restaurang Zocalo 
Yttrande till socialnämnden 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd anser att SNLTD 

Sweden AB kan få tillstånd att få servera alkohol till allmänheten 
vid restaurang Zocalo Liljeholmen.  

 
2. Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det som svar på remissen till socialnämnden. 
 
3. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 
SNLTD Sweden AB ansöker om tillstånd för alkoholservering vid 
restaurang Zocalo Liljeholmen. Sökande avser att servera 
spritdrycker, starköl, vin och andra jästa alkoholdrycker till 
allmänheten med serveringstid kl. 11:00–21:00 måndag till söndag. 
Förvaltningen har inget att invända mot att serveringstillstånd 
meddelas enligt ansökan. 
 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 4 maj 2015. 
Dnr 171-2015-1.5.2   
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
____________________ 
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§ 10   

Serveringstillstånd för restaurang Viken By The Sea 
Yttrande till socialnämnden 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd anser att TPK 

Liljeholmen AB kan få tillstånd att få servera alkohol till 
allmänheten vid restaurang Viken By The Sea.  

 
2. Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det som svar på remissen till socialnämnden. 
 
3. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 
TPK Liljeholmen AB ansöker om tillstånd för alkoholservering vid 
restaurang Viken By The Sea, Årstaängsvägen 9. Sökande avser att 
servera spritdrycker, starköl, vin och andra jästa alkoholdrycker till 
allmänheten med serveringstid kl. 11:00–24:00 måndag till söndag. 
Förvaltningen har inget att invända mot att serveringstillstånd 
meddelas enligt ansökan. 
 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 17 april 2015. 
Dnr 206-2015-1.5.2   
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
____________________ 
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§ 11   

Serveringstillstånd för restaurang Mezze House 
Yttrande till socialnämnden 

Beslut 
1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd anser att Mezze House 

AB kan få tillstånd att få servera alkohol till allmänheten vid 
restaurang Mezze House.  

 
2. Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det som svar på remissen till socialnämnden. 
 
3. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 
Mezze House AB ansöker om tillstånd för alkoholservering vid 
restaurang Mezze House, Liljeholmsvägen 12. Ansökan gäller att 
servera spritdrycker, starköl, vin och andra jästa alkoholdrycker till 
allmänheten med serveringstid kl. 11:00–01.00 måndag till söndag. 
Förvaltningen har inget att invända mot att serveringstillstånd 
meddelas och med en revidering av serveringstiden enligt 
överenskommelse mellan sökande och socialförvaltningens 
tillståndsenhet. 
 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 
ett tjänsteutlåtande från 24 april 2015. 
Dnr 215-2015-1.5.2 
   
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
____________________ 
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§ 12   

Protokoll från pensionärsrådet 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd har tagit del av 
pensionärsrådets synpunkter och lägger minnesanteckningarna och 
protokollet till handlingarna. 
 
Ärendet 
Anmäldes minnesanteckningar från pensionärsrådets möte med 
gruppledarna i stadsdelsnämnden 12 maj 2015 och protokoll från 
pensionärsrådets sammanträde 19 maj 2015. 
 
Eva Fagerhem (S) framförde att majoriteten uppskattar att 
pensionärsrådet ändrat sammanträdesdag så de kan få protokollen 
tidigare. 
____________________ 
 



 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll
21 maj 2015

Blad 17

 

  

§ 13   

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd har tagit del av synpunkterna 
från rådet för funktionshinderfrågor och lägger protokollet till 
handlingarna. 
 
Ärendet 
Anmäldes protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 13 maj 2015. 
____________________ 
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§ 14   

Protokoll från förvaltningsgruppen 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger protokollet  
till handlingarna. 
 
Ärendet 
Anmäldes protokoll från förvaltningsgruppen 12 maj 2015. 
____________________ 
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§ 15   

Förteckning över inkomna skrivelser 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 
handlingarna. 
 
Ärendet 
Följande skrivelser anmäldes till stadsdelsnämnden: 
 
Förslag till nytt bullerskyddd vid E4:an Västertorp 
(rubricerat som medborgarförslag) 
Inkom 13 april 2015, dnr 179-2015-1.2.3 
Hänvisas till Trafikverket. 
 
Uttalande från Synskadades Riksförbunds årsmöte 21 mars 2015 
(rubricerat som medborgarförslag) 
Inkom 21 april 2015  
dnr 210-2015-1.2.3, 211-2015-1.2.3 och 212-2015-1.2.3 
- Stockholms trappor - en snubbelrisk 
- Stärk rätten till äldreomsorg och ett värdigt liv nu! 
- Mindre ledsagning - sämre hälsa = sant 
 
Sjövikstorget Årstadal – en plats värd att vårda 
Inkom 27 april 2015 
dnr 217-2015-1.2.3 
____________________ 
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§ 16   

Anmälan av tjänstemannabeslut 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger sammanställningen av 
tjänstemannabeslut till handlingarna. 
 
Ärendet 
Anmäldes tjänstemannabeslut fattade enligt delegationsordningen. 
Dnr 12-2015-1.1 
____________________ 
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§ 17   

Nämndens och förvaltningens frågor 

Plan för upphandling 
Lars Svärd (M) ville veta vilka entreprenadavtal som går ut under 
mandatperioden. 

Förvaltningen svarade att detta framgår av Plan för upphandling som 
är bilaga till Verksamhetsplanen för 2015. Bilagan kommer att mejlas 
på nytt till nämnden. 
 
Verksamhetsbesök  
Maria Mannerholm påminde om verksamhetsbesök 29 maj. Inbjudan 
delades ut vid förra sammanträdet och mejlades till nämnden. 

 
Balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 
Anmäldes balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 2015. 
 
Rapport för kännedom i pärm 
Samlad kvalitetsredovisning kommunal förskola i Stockholms stad 2014 
Från Utbildningsnämnden 9 april 2015, § 8 
____________________ 
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§ 22  

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger protokollet till 
handlingarna. 
 
Ärendet 
Anmäldes protokoll från 7 maj och 18 maj 2015. 
____________________ 
 


